
Åkerbo församling Protokoll 

Kyrkoråd 
 
 

Tid:  2023-06-08 kl 18.00 – 21.30 
Plats: Bankekinds församlingshem 
 
Närvarande: 
Ulf Hjertman, kyrkoherde 
Maria Tunred, mötesordförande 
Camilla Johansson 
Amund Hunstad 
Ida Johansson 
Ingalill Varverud 
Staffan Danielsson, tj ersättare 

Bengt Johansson 
Pia Carlsson 
Britt-Marie Alfredsson 
Agneta Hägg, ersättare 
Hans Palmlöf, ersättare 
Maj-Britt Alström, tj ersättare 
 

 
1. Mötets öppnande och upprop: Kyrkorådets vice ordförande Maria Tunred hälsade välkom-

men, förklarade mötet för öppnat och förrättade upprop.  
2. Val av justerare: Som justerare valdes Ida Johansson. 
3. Val av sekreterare: Som sekreterare valdes Camilla Johansson 
4. Godkännande av dagordning: Dagordningen godkändes. Inga övriga frågor 

5. Sammanträdets utlysande: Sammanträdet förklarades vara behörigt utlyst.   
6. Föregående protokoll: Protokollet från föregående kyrkorådsmöte daterat 2023-04-20 

godkändes och lades till handlingarna.    

7. Information och beslut Regnbågsnyckeln: 

Vice ordförande Maria Tunred informerade om Regnbågsnyckeln, tilltänkt upplägg av 
utbildningen och tidsåtgång. Uppstarten är en inledande föreläsning som sedan efterföljs 
av sju tillfällen à 45 minuter. Dessa kan i viss mån läggas vid samma tillfälle. Utbildningen 
bör genomgås av samtliga kyrkorådsledamöter.  

Kyrkorådet beslutade att: Lägga tillfällena för Regnbågsnyckeln utanför ordinarie kyrkoråd. 

8. Information och beslut om internat 1 – 2 september: Vice ordförande Maria Tunred 
informerade om förslag att kyrkorådets ledamöter ska åka på internat och då ha möjlighet 
att arbeta med några utvalda, större frågor, bland annat Församlingsinstruktionen, 
verksamhetsplanen och lokalförsörjningsplanen. Vid internatet kan man också genomföra 
delar av utbildningen Regnbågsnyckeln.  

Kyrkorådet beslutade att: Internat ska genomföras 1 – 2 september. Kyrkorådet gav 
kyrkoherde Ulf Hjertman i uppdrag att boka plats för internatet.  

9. Information och beslut om upphandling av konsulttjänst: Presidiets ledamöter 
presenterade förslaget om upphandling av konsulttjänst, se bilaga. 

Kyrkorådet beslutade att: Ge presidiet i uppdrag att upphandla konsulttjänst enligt 
uppdragsbeskrivning till ett  värde om högst 180 000 kr inklusive moms.  

10. Genomgång av årsredovisning och godkännande för stiftelsen Anna och Henning 
Danielssons fond:  Frågan bordlades vid dagens sammanträde då årsredovisningen inte var 
helt klar.  

Kyrkorådet beslutade att: Kyrkoherde Ulf Hjertman ska kalla till extra möte per capsulam 
när årsredovisningen är klar för redovisning och godkännande.  

11. Altarbrun i Askeby klosterkyrka: Kyrkorådsledamot Hans Palmlöf presenterade förfrågan 
angående godkännande att återföra Askeby klosterkyrkas medeltida altarbrun från 



Historiska museét i Stockholm tillbaka till Östergötland. Förfrågan kommer från Föreningen 
Askeby kloster. Se bilaga. Kyrkorådets ledamöter positiva till förslaget men flera frågor 
behöver besvaras innan beslut kan fattas.  

Kyrkorådet beslutade att: Ge kyrkorådsledamot Hans Palmlöf och kyrkoherde Ulf 
Hjertman i uppdrag att arbeta vidare med frågan. De ska bland annat kontakta ansvarig, 
beslutsfattande person på Slotts- och Domkyrkomuseét. Ett beslutsförslag ska presenteras 
på nästa kyrkorådssammanträde. Frågor som bland annat behöver besvaras innan 
eventuell flytt av altarbrun är:  

- Vem ansvarar för transport/transportkostnader av altarbrunet från Stockholm?  

- Vem ansvarar för försäkring av föremålet? 

- Vilket ansvar har Åkerbo församling för altarbrunet vid eventuell flytt till Slotts- och 
Domkyrkomuseét? 

- Hur kommer altarbrunet förvaras/exponeras?  

- Ägarförhållanden. 

12. Information om Församlingsgården i Linghem: Presidiet informerade om nuläget i 
fastighetsprojektet Linghems församlingsgård. Bygglovsansökan har skickats in. 

13. Information om Gistad: Presidiet informerade om nuläget. Kyrkorådet diskuterade runt 
olika ombyggnadsalternativ. Presidiet fick i uppdrag att utarbeta beslutsunderlag så att 
beslut kan fattas i september om vad som ska utföras.  

14. Information om vaktmästeribyggnad: Presidiet informerade om nuläget. Utredningsarbete 
pågår parallellt om två alternativ av vaktmästeribyggnad. Beslutsförslag ska utarbetas av 
presidiet. Beslut om vaktmästeribyggnad ska fattas i augusti-september 2023.  

15. Information om Novus frågeenkät: Kyrkoherde Ulf Hjertman informerade om att ny Novus 
frågeenkät om Svenska kyrkan ska utföras. Ulf skickar ut resultatet av den gamla fråge-
enkäten som utfördes 2012 till kyrkorådets ledamöter.  

16. Information om ekonomisk framtidsprognos: Kyrkoherde Ulf Hjertman presenterade eko-
nomisk framtidsprognos för Åkerbo församling.  

17. Information från kyrkoherden: Kyrkoherde Ulf Hjertman informerade om aktuellt 
personalläge, rekryterings- och anställningsärenden. 

18. Information från kyrkorådets vice ordförande: Vice ordförande Maria Tunred tackade för 
ett givande möte och önskade alla kyrkorådsledamöter en trevlig sommar. 

19. Övriga frågor: Inga övriga frågor.  
20. Avslutning:  Kyrkoherde Ulf Hjertman höll en kort andakt och avslutade sedan mötet.  

 
 
  

Maria Tunred Camilla Johansson Ida Johansson 
Mötesordförande Sekreterare Justerare 


